



Avis du commissaire - Demande jugée acceptable Commissioner's Notice - Application Found Allowable

MOFFAT & CO.
mail@moffatco.com

C

Date de l'avis Notice Date:	2025-09-05
N° de la demande Application N°:	3,202,734
Votre n° de référence Your Reference N°:	392-295
Date d'échéance de l'avis Notice Due Date:	2026-01-05
Montant dû:	176,44 \$ if received in 2025 181,20 \$ if received in 2026
Amount Due:	\$176.44 if received in 2025 \$181.20 if received in 2026

Date de dépôt/Filing Date:	2021-12-17		
Demandeur(s)/Applicant(s):	PABTIN SOCIEDAD ANONIMA		
Inventeur(s)/Inventor(s):	ARANTES ARAUJO, LUCAS		
Titre de l'invention:	PROCEDE DE RECUPERATION DE MATERIAUX DERIVES DE RESIDU DE BAUXITE, REACTEUR...		
Title of invention:	PROCESS FOR RECOVERING MATERIALS FROM BAUXITE RESIDUE, MICROWAVE REACTOR FO...		
Revendications/Claims:	14		
Pages en sus/Excess Pages:	0	Taxe: 0,00 \$	Fee: \$0.00
Revendications excès/Excess Claims:	0	Taxe: 0,00 \$	Fee: \$0.00
Examinée tel que modifiée/Examined as amended:	2024-10-11		

Le présent avis du commissaire aux brevets vise à informer le demandeur que la demande de brevet a été jugée acceptable et que le paiement de la taxe finale réglementaire doit être fait au plus tard le 2026-01-05.

This is a Notice from the Commissioner of Patents to inform the applicant that the application for a patent has been found allowable and payment of the prescribed final fee is required before the end of 2026-01-05.

Si la taxe finale, dont le montant est indiqué ci-dessus, n'est pas payée au plus tard le 2026-01-05, la demande sera réputée abandonnée.

If the final fee, in the amount indicated above, is not paid before the end of 2026-01-05, the application will be deemed to be abandoned.

Lorsque la taxe finale sera payée, votre demande de brevet donnera lieu à la délivrance d'un brevet.

Once the final fee is paid, your patent application will proceed to grant.

Veillez vous assurer de l'exactitude des renseignements au dossier avant de faire le paiement de la taxe finale, car peu de modifications sont autorisées après le paiement de la taxe finale et après la délivrance d'un brevet. Veuillez consulter le site web de l'OPIC concernant les taxes générales pour les brevets:

Please ensure the accuracy of the information on file before payment of the final fee as there are limited modifications that are allowed after payment of the final fee and post grant. For more information regarding fees, please refer to the CIPO Patent Fees website:

<https://www.ic.gc.ca/eic/site/cipointernet-internetopic.nsf/fra/wr00142.html>

<https://www.ic.gc.ca/eic/site/cipointernet-internetopic.nsf/eng/wr00142.html>

Références pertinentes:

- * par. 86(1) des Règles sur les brevets
- * par. 87(1) des Règles sur les brevets

Relevant references:

- * s.86(1) of the Patent Rules
- * s.87(1) of the Patent Rules

Pour de plus amples renseignements concernant cet avis ou la façon de rétablir une demande de brevet abandonnée, veuillez consulter le *Recueil des pratiques du Bureau des brevets* (RPBB) accessible au canada.ca/brevets ou téléphoner au 1 819 997-2839.

For more information regarding this notice or on how to reinstate an abandoned patent application, please refer to the *Manual of Patent Office Practice* (MOPOP) at canada.ca/patents or phone 1-819-997-2839.